
Baldini przeprasza w sprawie De Rossiego

News - ASRoma.pl

Dyrektor generalny Romy, Franco Baldini wycofuje się ze słów z zeszłego

tygodnia, kiedy przyznał, że wysłuchałby ewentualnej oferty pozyskania

pomocnika rzymian, Daniele De Rossiego.

- Byłem nieostrożny kiedy mówiłem o De Rossim. To nie prawda, że chcemy go

sprzedać, udowodniliśmy to latem. Wszyscy wiemy, jak ważny jest dla drużyny.

 

De Rossi jest piłkarzem Giallorossich i klub nie pozwoli mu odejść. Czy on jest

obecnie szczęśliwy? To pytanie na dzień dzisiejszy, ale mogę powiedzieć, że piłkarze

są ze sobą silnie związani - powiedział dziennikarzom Rai Sport Baldini.

Autor: cwibel

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

